
Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Matiašovce 

zo dňa 05.06.2015 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

 Zasadanie Obecného zastupiteľstva (OZ) otvoril a viedol starosta obce Mgr. Marián 

Štefaňák. Podľa podpísanej prezenčnej listiny (príloha č. 1) boli prítomní 4 zo 4 poslancov 

OZ. Na zasadnutie bol pozvaný aj p. Ján Zibura, ako náhradník poslanca, ktorý sa vzdal 

mandátu. Zasadnutia sa zúčastnila aj hlavná kontrolórka obce Mgr. Klára Furcoňová, 
riaditeľka Základnej školy PeadDr. Elena Galovičová a Mgr. Jarmila Grigľáková. 

Predsedajúci oboznámil prítomných s nasledovným programom: 

 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Informácia o vzdaní sa mandátu poslanca obecného zastupiteľstva 

4. Zloženie sľubu poslanca obecného zastupiteľstva 

5. Voľba návrhovej a mandátnej komisie 

6. Kontrola plnenia uznesení zo zasadania obecného zastupiteľstva zo dňa 31.03.2015 

7. Návrh zmeny rozpočtu č. 3 

8. Správa nezávislého audítora k účtovnej závierke za rok 2014 

9. Stanovisko hlavného kontrolóra obce k Návrhu Záverečného účtu obce Matiašovce za rok 

2014 

10. Návrh Záverečného účtu obce Matiašovce a rozpočtové hospodárenie za rok 2014 

11. Záznam z kontroly sťažností a petícií za rok 2014 hlavného kontrolóra obce 

12. Plán kontrol hlavného kontrolóra obce na 2. polrok 2015 

13. Zámer spracovania Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce Matiašovce na 

roky 2015-2020 

14. Zámer predaja nehnuteľného majetku obce – Vratislav Kamody a manželka Viera 

Kamodyová 

15. Rôzne – žiadosť o získanie finančných prostriedkov na Sanáciu miest s nezákonne 

umiestneným odpadom, NACES – projektový zámer na realizáciu optických sietí, 

DCOM – Dátové centrum obcí a miest, oplotenie Dolného cintorína, siete pre 

multifunkčné ihrisko, postup rekonštrukčných prác – interiér sály KD, strecha OÚ 

a podlahy v MŠ, pamätná tabuľa obetiam 1. a 2. sv. vojny - budova OÚ, miestna 

komunikácia – Potok – Bjalončík Štefan 

16. Interpelácia poslancov 

17. Podnety a návrhy od občanov 

18. Ukončenie zasadania obecného zastupiteľstva 

 

 

Starosta predniesol navrhovaný program zasadania OZ podľa programu vyveseného na 

úradnej tabuli a internetovej stránke. K tomuto návrhu programu doplnil v bode č.15 

menovanie a voľba nového poslanca do Komisií a štábov pri obci, návrh ocenení pri 

uskutočnení oslavy 105. a 140. výročia ZŠ. O tomto zmenenom návrhu programu zasadnutia 

dal hlasovať. 

Hlasovanie: ZA: všetci poslanci 

         PROTI: žiadny poslanec 

         ZDRŽAL SA: žiadny poslanec 

 



K bodu 2/ Za zapisovateľa bola určená Mgr. Jarmila Grigľáková. Overovatelia zápisnice 

a prijatých uznesení boli navrhnutí poslanci Jozef Semančík a Matúš Bolcarovič. 

 

K bodu 3/ Starosta obce informoval, že poslankyňa Obecného zastupiteľstva Slavka 

Pisarčíková sa vzdala mandátu poslanca Obecného zastupiteľstva v Matiašovciach 

ku dňu 7.4.2015. 

 

K bodu 4/ Vzdaním sa mandátu poslankyne Obecného zastupiteľstva sa uvoľnilo miesto pre 

jej náhradníka. Prvý nasledujúci v poradí bol v komunálnych voľbách konaných 

dňa 15.11.2014 zvolený Ján Zibura. Ten po výzve starostu zložil zákonom 

predpísaný sľub, ktorý potvrdil vlastnoručným podpisom a od toho momentu 

môže riadne vykonávať funkciu poslanca Obecného zastupiteľstva 

v Matiašovciach.  

 

K bodu 5/  Za členov návrhovej komisie boli zvolení Jozef Semančík, Matúš Bolcarovič a 

Pavol Tyrpák a za členov mandátnej komisie boli zvolení Mgr. Klára Furcoňová 

a Ing. Tomáš Veselovský a Ján Zibura. Predseda mandátnej komisie potvrdil 

účasť všetkých poslancov, na základe čoho starosta vyhlásil zasadanie OZ za 

uznášania schopné. 

 

K bodu 6/ Kontrolu plnenia uznesení z posledného zasadnutia obecného zastupiteľstva 

vykonal starosta, prečítal všetky prijaté uznesenia OZ a ku všetkým uviedol status 

vykonania alebo nevykonania s bližším vysvetlením.  

  

K bodu 7/ Pani Rušinová pripravila 3. zmenu rozpočtu s podrobným vysvetlením zmien. 

Rozpočet sa navýši na strane príjmov a výdavkov o sumu 6400 €, kedy príjmová 

a výdavková časť je 476 500 €. Podrobný rozpis jednotlivých položiek je uvedený 

v prílohe č. 2. 

Hlasovanie:  ZA: všetci poslanci 

            PROTI: žiadny poslanec 

          ZDRŽAL SA: žiadny poslanec 

 

 K bodu 8/ Ing. Mária Kyselová vyhotovila Správu nezávislého audítora za rok 2014, z ktorej 

vyplýva, že na základe overenia rozpočtového hospodárenia zachyteného 

v poznámkach účtovnej závierky nezistila významné skutočnosti, ktoré by 

spochybňovali vykázané výsledky rozpočtového hospodárenia.  Záver audítora 

znie: „Účtovná závierka poskytuje verný a pravdivý obraz o finančnej situácii 

účtovnej jednotky obce Matiašovce k 31.12. 2014 a o výsledku hospodárenia  za 

rok končiaci sa k uvedenému dátumu v súlade so zákonom o účtovníctve.“  

  Ing. Kyselová zaslala aj list odporúčaní za účtovné obdobie od 1.1.2014 do 

31.12.2014, ktorý starosta predniesol poslancom (príloha č. 3).  

Správu nezávislého audítora o overení účtovnej závierky obce zostavenej k 

31.12.2014 a list odporúčaní berie OZ na vedomie. 

 

K bodu 9/ Hlavná kontrolórka obce predniesla Stanovisko k návrhu záverečného účtu obce 

za rok 2014 (príloha č. 4) a odporúča obecnému zastupiteľstvu uzatvoriť 

prerokovanie návrhu záverečného účtu obce Matiašovce za rok 2014 výrokom: 

„Celoročné hospodárenie schvaľuje bez výhrad.“ 

 OZ berie na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra obce. 

 



K bodu 10/ Pani Rušinová pripravila návrh Záverečného účtu obce Matiašovce za rok 2014, 

ktorý predložil starosta obce (príloha č.5 ). 

 OZ uznesením č. 9/6/2013 schválilo neuplatňovanie programového rozpočtu od 

roku 2014 vrátane. Starosta predniesol návrh uznesenia:  

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie správu hlavného kontrolóra za rok 2014.  

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie správu audítora za rok 2014.  

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Záverečný účet obce a celoročné hospodárenie 

bez výhrad.  

 Obecné zastupiteľstvo schvaľuje použitie prebytku rozpočtového hospodárenia na 

tvorbu rezervného fondu vo výške 3 983,83 EUR. 

Hlasovanie unblock: ZA: všetci poslanci 

             PROTI: žiadny poslanec 

      ZDRŽAL SA: žiadny poslanec 

 

K bodu 11/ Hlavná kontrolórka pripravila Záznam o kontrole  vybavovania sťažností a petícií 

za rok 2014 (príloha č. 6), v ktorom konštatuje, že nebolo zistené žiadne porušenie 

všeobecne záväzných právnych predpisov ani interných predpisov.  

  

K bodu 12/ Hlavná kontrolórka pripravila a predniesla Návrh plánu kontrolnej činnosti 

hlavného kontrolóra na 2. polrok 2015 (príloha č. 7). 

 Hlasovanie:  ZA: všetci poslanci 

           PROTI: žiadny poslanec 

    ZDRŽAL SA: žiadny poslanec 

 

K bodu 13/ Zámer spracovania Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce 

Matiašovce na roky 2015-2029 (príloha č.8) predložil starosta obce. Spracovanie 

PHSR bude vykonávať obec v spolupráci s RNDr. Radomírom Babiakom, PhD. 

Tento dokument bude spracovaný podľa aktuálneho znenia zákona č. 539/2008 Z. 

z. o podpore regionálneho rozvoja v znení neskorších predpisov a v súlade s 

Metodikou na vypracovanie programu hospodárskeho rozvoja a sociálneho 

rozvoja obce. Spracovanie PHSR prebieha od 1.5. 2015 do 31.10.2015. PHSR je 

rozvojový dokument, ktorý je vypracovaný v súlade s cieľmi a prioritami obce. Je 

nositeľom rozvojovej politiky obce, predstáv obecného zastupiteľstva 

a obyvateľov o budúcnosti rozvoja obce. Obec v podobe tohto dokumentu získava 

nástroj na aktívne riadenie rozvoja založené na iniciovaní potrebných zmien. 

Za riadenie procesu spracovania bude zodpovedať riadiaci tím zložený zo 

zástupcov obce a zhotoviteľa. Členmi riadiaceho tímu budú: 

Koordinátor riadiaceho tímu 

Mgr. Marián Štefaňák – starosta obce 

Členovia riadiaceho tímu 

Pavol Tyrpák – poslanec OcZ 

Ing. Tomáš Veselovský, poslanec OcZ 

RNDr. Radomír Babiak, PhD. – externý odborník 

 

Pre účely spracovania dokumentu sú zriadené 3 pracovné skupiny pre oblasť 

hospodárstva, sociálnych vecí a životného prostredia. Starosta obce nominoval 

členov pracovných skupín.  

Členovia pracovnej skupiny – hospodárska: 

Pavol Tyrpák 

Ing. Tomáš Veselovský, PhD. 



RNDr. Radomír Babiak, PhD. 

Členovia pracovnej skupiny – sociálna: 

Matúš Bolcarovič 

Ing. Mária Veselovská 

RNDr. Radomír Babiak, PhD. 

Členovia pracovnej skupiny – environmentálna: 

Jozef Semančík 

Ján Zibura 

RNDr. Radomír Babiak, PhD. 

Spracovanie PHSR prebieha v úzkej komunikácii s verejnosťou. Názory 

verejnosti sú zozbierané formou dotazníkového prieskumu. Verejnosť bude 

pravidelne informovaná o priebežných výstupoch prostredníctvom webovej 

stránky obce.  

Hlasovanie unblock:  ZA: všetci poslanci 

            PROTI: žiadny poslanec 

ZDRŽAL SA: žiadny poslanec 

 

K bodu 14/ Zámer predaja nehnuteľného majetku obce predložil starosta obce (príloha č.9) 

Manželia Vratislav a Viera Kamodyovci predložili geometrický plán vypracovaný 

geodetom Ing. Jánom Furcoňom a znalecký posudok, ktorý vypracoval Ing. Ján 

Trebuňa na predaj nehnuteľností pred ich rodinným domom. Suma v ňom je 

určená na 580 €. Poslanci schvaľujú tento predaj parcely KN-C č. 802/3 vo 

výmere 143 m2 v sume 580 €.  

 Hlasovanie:  ZA: všetci poslanci 

            PROTI: žiadny poslanec 

            ZDRŽAL SA: žiadny poslanec 

 

K bodu 15/ 

 Ad1) Riaditeľka Základnej školy PaedDr. Elena Galovičová predniesla 

návrh uskutočnenia oslavy pri príležitosti 140. a  105. výročia výstavby budov 

Základnej školy. Uskutočnenie oslavy navrhuje 29. júna 2015. Pri príležitosti tejto 

oslavy by bolo pozvaných 46 hostí, vrátane bývalých pedagogických 

a nepedagogických zamestnancov pôsobiacich v našej škole. Pre pozvaných hostí 

by sa pripravilo malé občerstvenie a program so žiakmi. 

 Starosta predniesol návrh ocenení pre bývalých riaditeľov školy: Mgr. Mikuláš 

Medvec, p. Andrej Kuchta, p. Veronika Kurucová, p. Elena Demská, p. Elena 

Ziburová – in memoriam. 

Poslanec Jozef Semančík navrhuje spomenúť aj ocenenie p. Jozefa Baďa, ktoré sa 

vykonalo minulý rok pri príležitosti dňa obce. 

Hlasovanie:  ZA: všetci poslanci 

               PROTI: žiadny poslanec 

                ZDRŽAL SA: žiadny poslanec 

 

 Riaditeľka ZŠ ďalej požiadala o prispievanie obce na energie pre školský klub 

detí. Starosta informoval o všetkých sumách, ktoré dostáva obec pre školstvo, 

predniesol súčasný rozpočet, poznamenal o stave doplácania finančných 

prostriedkov na Základnú školu z rozpočtu obce a navrhol prepracovať Všeobecne 

záväzné nariadenie č. 4/2011 zo dňa 16.07.2011 o výške príspevku na čiastočnú 

úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti 

obce Matiašovce. Riaditeľka ZŠ podala návrh o vyhotovení dohôd s učiteľkami 



ZŠ, pre zastupovanie vychovávateľky Školského klubu, pretože doteraz sa všetky 

zástupy platili zo školského rozpočtu. Starosta bude pribežne informovať 

poslancov a riaditeľku Základnej školy o stave financií pre túto inštitúciu. 

 Ad 2) Poslanec  Ján Zibura bol menovaný starostom obce za člena do Povodňovej 

komisie, za člena Krízového štábu, za člena Štábu civilnej ochrany. 

 Ad3) Spoločnosť Brantner s.r.o. zaslala ponuku pre obec na získanie finančných 

prostriedkov na Sanáciu miest s nezákonne umiestneným odpadom (príloha č.10). 

Na získanie tejto dotácie je potrebné vypracovať projekt a zaslať ho spolu so 

žiadosťou do podateľne Environmentálneho fondu do 17.07.2015. Projekt musí 

byť v súlade s programom odpadového hospodárstva žiadateľa schváleným 

príslušným orgánom štátnej správy odpadového hospodárstva.  

 Poslanci poverili starostu obce zistiť cenu za vypracovanie projektu a následne sa 

rozhodne o zaslaní žiadosti o dotáciu. 

 Ad 4)  Národná agentúra pre sieťové a elektronické služby – NACES zaslala obci 

oznámenie o realizácii optických sietí (príloha č. 11). NACES realizuje Národný 

projekt: „Zabezpečenie projektovo inžinierskej dokumentácie k projektu 

vybudovania základnej širokopásmovej infraštruktúry dotovanej z verejných 

zdrojov v „bielych miestach“ Slovenska.“ Pasívna optická sieť bude 

naprojektovaná tak, že bude položený miestny optický kábel (MOK) a pripojený 

z centrálneho bodu optickej prístupovej  siete (POP) do existujúcej optickej 

infraštruktúry k dostupnému bodu telekomunikačného operátora (DBTO) v obci 

Spišská Stará Ves.  

 Týmto oznámením spoločnosť požiadala o oboznámenie obecného zastupiteľstva 

a predloženie návrhu uznesenia do obecného zastupiteľstva. 

Hlasovanie:  ZA: všetci poslanci 

  PROTI: žiadny poslanec 

             ZDRŽAL SA: žiadny poslanec 

Ad 5) Starosta obce informoval o možnosti zapojenia obce do nového projektu 

DCOM (príloha č. 12) . Od 01.11.2016 má byť samospráva schopná komunikovať 

s občanmi elektronicky a poskytovať im elektronicky aj služby. Keďže malé obce 

nie sú schopné finančne a technicky samostatne túto úlohu splniť, Ministerstvo 

financií prostredníctvom projektu OPIS, konkrétne DCOM – Dátové centrum 

miest a obcí vytvorilo program DEUS- Datacentrum elektronizácie územnej 

samosprávy. Po zapojení sa do projektu obci budú poskytnuté počítače aj s 

potrebným softvérom.  OZ zatiaľ nesúhlasí so zapojením sa do tohto projektu, 

pretože je to bezplatné iba do septembra 2015, potom sa bude opakovane platiť 

ročný poplatok, ktorý sa zatiaľ predpokladá vo výške 1 €/obyvateľa. 

Hlasovanie:  ZA: žiadny poslanec 

  PROTI: všetci poslanci 

                 ZDRŽAL SA: žiadny poslanec 

 OZ berie na vedomie informáciu o zapojení sa do projektu DCOM. 

 Ad 6) Oplotenie Dolného cintorína – spevniť oplotenie od p. J. Gancarčíka 

zabetónovaním vyčisteného oplotenia a vymeniť všetky stĺpy. Osadiť nové pletivo 

z bočných strán a v zadnej časti. Osadiť pevnejšie pletivo z prednej časti. 

Hlasovanie:  ZA: všetci poslanci 

  PROTI: žiadny poslanec 

             ZDRŽAL SA: žiadny poslanec 

 Ad 7) Poslanec Ing. Tomáš Veselovský PhD. podal návrh na zabránenie preletu 

futbalových lôpt z multifunkčného ihriska. Navrhuje pripevniť stĺpy tesne 

k betónu a jestvujúcim mantinelom a napojiť nové siete na už nainštalované siete, 



tým sa nemusí kupovať nové siete veľkých rozmerov. Poslanci navrhujú použiť 

stĺpy z rozhlasu.  

Hlasovanie:  ZA: všetci poslanci 

               PROTI: žiadny poslanec 

                ZDRŽAL SA: žiadny poslanec 

 Ad 8)Starosta požiadal poslancov o vyjadrenie sa k postupu rekonštrukčných 

prác: 

- interiér sály – poslanci poverujú starostu obce  zistiť a osloviť dodávateľov, 

ktorí by vykonali plánovanú rekonštrukciu sály v daných termínoch. 

Predpokladaný termín rekonštrukcie sály je od 22.6.2015 do 31.7.2015. 

V tomto termíne nie sú plánované žiadne spoločenské akcie. 

- strecha na budove Obecného úradu – starosta obce informoval poslancov 

o pretekaní strechy na budove Obecného úradu a kultúrneho domu. Najhoršia 

situácia je v jedálni pri kultúrnom dome a v sociálnych zariadeniach. Poslanci 

navrhujú obzrieť strechu, poprípade dve menšie strechy kde je situácia 

najhoršia vymeniť, veľkú pretmeliť. 

Hlasovanie:  ZA: všetci poslanci 

     PROTI: žiadny poslanec 

      ZDRŽAL SA: žiadny poslanec 

- podlahy v Materskej škole - poslanci navrhujú odkryť časť podlahy v každej 

triede, aby sa zistilo, aký postup prác a materiálov je potrebné uskutočniť. 

Hlasovanie:  ZA: všetci poslanci 

     PROTI: žiadny poslanec 

     ZDRŽAL SA: žiadny poslanec 

 Ad 9) Na základe občianskeho podnetu starosta predniesol návrh na umiestnenie 

pamätnej tabule obetiam 1. a 2. sv. vojny na budovu Obecného úradu. Poslanci 

poverujú starostu zistiť mená padlých obetí z 1. a 2. sv. vojny a dať vypracovať 

cenovú ponuku na umiestnenie Pamätnej tabule s menami týchto obetí. 

Hlasovanie:  ZA: všetci poslanci 

               PROTI: žiadny poslanec 

                ZDRŹAL SA: žiadny poslanec 

 Ad 10) Pán Štefan Bjalončík predniesol ústnu žiadosť, v ktorej žiada obec 

o vybudovanie relevantnej miestnej komunikácie v bočnej časti ulice Potok. Svoju 

žiadosť odôvodňuje tým, že sa stal výlučným vlastníkom nehnuteľnosti KN-E č. 

3497/13 v k.ú. Matiašovce. Táto parcela tvorí časť pozemku pod komunikáciou 

vedúcou na polia súkromných vlastníkov prevažne obyvateľov obce Matiašovce. 

Hlasovanie:  ZA: žiadny poslanec 

               PROTI: všetci poslanci 

                ZDRŽAL SA: žiadny poslanec 

 

K bodu 16/ Poslanci predniesli tieto interpelácie:  

Matúš Bolcarovič 

- upraviť VZN o daniach a poplatkoch – poplatok za komunálne odpady pre 

podnikateľov, 

Pavol Tyrpák   

- upozornil a požiadal o pozbieranie nepotrebných stĺpov v priekope na ulici 

Potok, 

- požiadal o zmenu hlasitosti pri použití obecného rozhlasu, aby sa najprv 

znížila hlasitosť a potom pri hovorenom slove, aby sa hlasitosť zvýšila, 

Jozef Semančík 



- otvoril diskusiu ohľadom plánovaného uzatvorenia premávky popod zvonicu pri 

kostole sv. Petra a Pavla z predchádzajúceho zasadnutia OZ. Poslanci navrhujú 

skúsiť obmedziť premávku a zabezpečiť niekoľko kusov kvetináčov a osadiť ich 

od zvonice smerom k Materskej škole, aby sa zabránilo otáčaniu nákladných áut. 

Mgr. Klára Furcoňová  

- upozornila na nevhodne formulovanú informáciu o prioritách v obci na rok 

2015 v predchádzajúcej zápisnici zo zasadnutia OZ,  

- navrhla, aby pri multifunkčnom ihrisku bolo vybudované poľné WC. 

 

K bodu 17/ Podnety a návrhy od občanov: 

PaedDr. E. Galovičová požiadala o vysypanie lomového kameňa na spevnenie 

priekopy pred rodinným domom, kvôli vode, ktorá podmýva priepust popod 

cestu. 

 

K bodu 18/ Nakoľko bol program obecného zastupiteľstva vyčerpaný, starosta obce 

poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie obecného zastupiteľstva vyhlásil za 

ukončené. 

 

V Matiašovciach, dňa 05.06.2015 

 

Overovatelia zápisnice:  Jozef Semančík …........................................... 

     

Matúš Bolcarovič ............................... 

  

  

Zapisovateľ zápisnice:  Mgr. Jarmila Grigľáková….................................. 


